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                                                                                           Predlog   

                                                                                                                                 Stara cesta 13           
OBČINA DOBROVA - POLHOV GRADEC                                                                    1356 Dobrova   
                 OBČINSKI SVET                                                                   Tel.: 3601-800, Fax.:3601-805  
                                                                                                                  info@dobrova-polhovgradec.si 
                                                                                                                  www.dobrova-polhovgradec.si 
Številka:   9000-0009/2021-3 
Datum:     20. 10. 2021                
 

Z A P I S N I K 
16. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova - Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 20. oktobra 
2021 ob 20.00 uri v prostorih Športne dvorane Dobrova, Cesta 7. maja 20, Dobrova.  
 
Sejo je vodil župan Občine Dobrova - Polhov Gradec Franc Setnikar.  
 
Na seji so bili prisotni člani sveta: Gregor Čuden, Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Borut Dolinar,  
Stanislav Dvanajščak, Marko Košir, Ana Malovrh,  Ana Oblak,  Katarina Oven, Nataša Peljhan, Marjan 
Pograjc, Franc Rejec, Valentin Tominc, Marjeta Urbančič, Anton Zibelnik in Ana Zorc.  
 
Odsotni člani sveta: / 

Ostali prisotni: Gvido Modrijan, predstavnik podjetja Structura d.o.o., Gašper Tominc, urednik Našega 
časopisa, Franci Petkovšek, Simona Kostrevc, Mateja Tavčar, Tadeja Plestenjak in Lucija Oblak, občinska 
uprava. 

Seja se je pričela ob 20.00. 
Navzočih je bilo 16 članov sveta. 
 
Predsedujoči seje, župan Franc Setnikar, je člane občinskega sveta in ostale prisotne lepo pozdravil in 
ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 16. seje Občinskega sveta Občine Dobrova - 
Polhov Gradec: 

1. Potrditev zapisnika 15. redne, slavnostne, 5. in 6. dopisne seje občinskega sveta. 
2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest v Občini 

Dobrova - Polhov Gradec. 
3. Seznanitev z Letnim poročilom Našega časopisa za leto 2020. 
4. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Dobrova - Polhov Gradec za obdobje od 1. 1. 2021 do 

30. 6. 2021 – seznanitev. 
5. Predlog rebalansa proračuna občine Dobrova - Polhov Gradec za leto 2021 – I.  
6. Program oskrbe s pitno vodo v Občini Dobrova - Polhov Gradec za obdobje 2022–2025.  
7. Sklep o potrditvi sestave skupne liste kandidatov za člane Razvojnega sveta Ljubljanske urbane 

regije za mandatno obdobje 2021–2027. 
8. Poročilo župana o delu in o izvrševanju sklepov občinskega sveta. 
9. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta.  
 

Za predlagani dnevni red je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Predlagani dnevi red je bil soglasno 
sprejet. 
 
 
Ad 1) Potrditev zapisnika 15. redne, slavnostne, 5. in 6. dopisne seje občinskega sveta 
Župan je članom občinskega sveta predlagal v potrditev zapisnike 15. redne, slavnostne, 5. in 6. dopisne 
seje občinskega sveta. 
 
Za zapisnik 15. redne seje občinskega sveta je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval 
nihče. Zapisnik je bil soglasno sprejet.  
Za zapisnik slavnostne seje občinskega sveta je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval 
nihče. Zapisnik je bil soglasno sprejet.  



2 

 

Za zapisnik 5. dopisne seje občinskega sveta je glasovalo 15 članov občinskega sveta. 1 član občinskega 
sveta je bil vzdržan. Proti ni glasoval nihče. Zapisnik je bil sprejet.  
Za zapisnik 6. dopisne seje občinskega sveta je glasovalo 15 članov občinskega sveta. 1 član občinskega 
sveta je bil vzdržan. Proti ni glasoval nihče. Zapisnik je bil sprejet.  
 
 
Ad 2) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest 
v Občini Dobrova - Polhov Gradec 
Župan je besedo predal Bojanu Demšarju, predsedniku Odbora za komunalo in urbanizem, ki je predstavil 
mnenje odbora. Gvido Modrijan, predstavnik podjetja Structura d.o.o, je prisotnim članom občinskega sveta 
predstavil predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest v 
Občini Dobrova - Polhov Gradec. V razpravi je sodeloval član občinskega sveta Marko Košir. Po zaključeni 
razpravi je župan predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 152/1/16 
Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest v Občini Dobrova - Polhov Gradec v predlaganem besedilu, 
po skrajšanem postopku.  
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 3) Seznanitev z Letnim poročilom Našega časopisa za leto 2020 
Župan je besedo predal Gašperju Tomincu, predstavniku Našega časopisa, ki je članom sveta predstavil 
vsebino Letnega poročila Našega časopisa za leto 2020. Razprave ni bilo, zato je župan predlagal članom 
občinskega sveta v sprejem naslednji sklep: 
 
Sklep 153/2/16 
Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec se seznani z Letnim poročilom Našega časopisa za leto 
2020. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 4) Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Dobrova - Polhov Gradec za obdobje od 1. 1. 2021 
do 30. 6. 2021 – seznanitev 
Župan je prisotnim predstavil Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Dobrova - Polhov Gradec za obdobje 
od 1. 1. 2021 do 30. 6. 2021. V razpravi je sodelovala članica občinskega sveta Katarina Oven. Po zaključeni 
razpravi je župan predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep: 
 
Sklep 154/3/16 
Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec se seznani s polletnim poročilom o izvrševanju proračuna 
Občine Dobrova - Polhov Gradec za leto 2021. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 5) Predlog rebalansa proračuna občine Dobrova - Polhov Gradec za leto 2021 – I 
Župan je prisotnim predstavil predlog rebalansa proračuna občine Dobrova - Polhov Gradec za leto 2021. 
V razpravi je sodeloval član občinskega sveta Borut Dolinar. Po zaključeni razpravi je župan predlagal 
članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep: 
 
Sklep 155/4/16 
Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Dobrova - 
Polhov Gradec za leto 2021, v predlagani vsebini.  
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Sklep je bil soglasno sprejet.  
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Ad 6) Program oskrbe s pitno vodo v Občini Dobrova - Polhov Gradec za obdobje 2022–2025 
Župan je besedo predal Franciju Petkovšku, ki je prisotnim predstavil Program oskrbe s pitno vodo v Občini 
Dobrova - Polhov Gradec za obdobje 2022–2025. Bojan Demšar, predsednik Odbora za komunalo in 
urbanizem, je predstavil mnenje odbora. V razpravi so sodelovali člani občinskega sveta Gregor Čuden, 
Borut Dolinar in Marko Košir.  
Župan je Program oskrbe s pitno vodo umaknil iz postopka odločanja zaradi opozorila na morebitne 
nepravilnosti v številčnih podatkih v predloženem gradivu ter ponovne preveritve le-tega.   
 
 
Ad 7) Sklep o potrditvi sestave skupne liste kandidatov za člane Razvojnega sveta Ljubljanske 
urbane regije za mandatno obdobje 2021–2027 
Župan je prisotnim predstavil sestave skupne liste kandidatov za člane Razvojnega sveta Ljubljanske 
urbane regije za mandatno obdobje 2021–2027. Ana Malovrh, predsednica Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja, je članom sveta predstavila mnenje komisije. Razprave ni bilo, zato je 
župan predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep: 
 
Sklep 156/5/16 
Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme Sklep o potrditvi sestave skupne liste kandidatov 
za člane Razvojnega sveta Ljubljanske urbane regije za mandatno obdobje 2021–2027, v predlaganem 
besedilu. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 8) Poročilo župana o delu in o izvrševanju sklepov občinskega sveta 
Župan je prisotnim predstavil poročilo o delu in o izvrševanju sklepov občinskega sveta. Razprave ni bilo. 
Člani občinskega sveta so se seznanili s poročilom. 
 
 
Ad 9) Vprašanja in pobude članov občinskega sveta  
Župan je člane občinskega sveta najprej seznanil z aktualnimi projekti, ki potekajo na območju občine 
Dobrova - Polhov Gradec. Povedal je, da pri rekonstrukciji cestnega odseka Brezje–Podolnica pričakuje, 
da bo plast grobega asfalta položena do božiča na celotnem delu, ki se prenavlja. Pričela so se dela na 
cesti Žerovnik–Osredek–Topol, na Pristavi pri Polhovem Gradcu je bila nedavno zaključena gradnja 
kanalizacije, pri OŠ Polhov Gradec se zaključuje gradnja opornega zidu pri parkirišču, pri OŠ Dobrova je 
bilo prenovljeno zunanje igrišče, urejenih pa je bilo še nekaj krajših cestnih odsekov po občini. Glede 
gradnje Centra Emila Adamiča je povedal, da se bo investitor za gradnjo trgovine, ki se bo nahajala poleg 
centra, ponovno sestal z lastniki zemljišč in poskušal od njih odkupiti zemljišča. Občina je želela sočasno 
gradnjo centra in trgovine, da bi bil kompleks arhitekturno povezan, vendar bo sedaj verjetno lotila gradnje 
centra neodvisno od trgovine in bo kmalu objavila javni razpis. Župan je za objekt Zelena dolina, ki ga je 
Občina odkupila, povedal, da se pripravlja dokumentacija, da se bo objekt lahko ustrezno obnovil. Uredila 
pa se bo tudi Ulica Vladimirja Dolničarja; priprava projektne dokumentacije je v zaključni fazi. V izdelavi je 
projekt za ureditev Horjulske ceste od krožišča do Poti čez Horjulko in parkirišča pri krožišču na Dobrovi. 
Za parkirišče Občina pripravlja dokumentacijo za pridobitev gradbenega dovoljenja, sredi oktobra pa je 
potekala izmera zemljišča v ta namen.  
 
Pod stalno točko občinskih sej »Vprašanja in pobude članov občinskega sveta«, so člani občinskega sveta 
zastavili naslednja vprašanja ter podali sledeče pobude: 
Na pobudo Marjana Pograjca o prestavitvi sklica sej na 19. uro je Mateja Tavčar povedala, da že nekaj let 
na željo članov občinskega sveta v zimskem času seja poteka ob 19. uri, v poletnem pa ob 20. uri. Marjan 
Pograjc je postavil vprašanje v zvezi z na seji potrjenim rebalansom proračuna za leto 2021, kjer je še 
vedno predvidenih 890 tisoč evrov za gradnjo Centra Emila Adamiča. Zanimalo ga je, ali bodo sredstva 
realizirana do konca leta 2021. Župan Franc Setnikar je povedal, da se bodo neporabljena sredstva ohranila 
na istem programu, le prenesla se bodo v naslednje leto. Na vprašanje Marjana Pograjca, zakaj se bo v 
objektu Zelena dolina nahajala knjižnica, če je prostor za knjižnico predviden v Centru Emila Adamiča, je 
župan odgovoril, da je objekt Zelena dolina najprej potrebno obnoviti, da ga bodo občani lahko uporabljali. 
Prvenstveno bo namenjen različnim družbenim dejavnostim. Ker je trenutna knjižnica Dobrova v slabem 
stanju, se bo začasno verjetno preselila v prostore Zelene doline, nato pa v Center Emila Adamiča, kot je 
predvideno. Marjan Pograjc je postavil vprašanje, ali ima Občina že izdelano projektno dokumentacijo DIIP 
za Center Emila Adamiča (natančneje za del, v katerem se bo opravljala zdravstvena dejavnost), s katero 
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lahko kandidira na javnem razpisu za pridobitev nepovratnih državnih sredstev. Župan Franc Setnikar je 
povedal, da je dokumentacija pripravljena, javni razpis pa še ni objavljen. Marjan Pograjc je predlagal, da 
bi bili v pogovore o urejanju ŠRC Gabrje vključeni tudi upokojenci, na kar je župan odgovoril, da bodo vsi 
občani lahko podali svoje predloge za ureditev objekta.  
Marko Košir je vprašal, ali se na območju med Šujico in Stransko vasjo razmišlja o gradnji industrijske cone 
in zbirnega centra za odpadke. Župan je odgovoril, da je Občina z zadnjo dopolnitvijo prostorskega akta 
neuspešno poskušala spremeniti namembnost tamkajšnjih zemljišč, kar bi omogočilo gradnjo industrijske 
cone in zbirnega centra, bo pa to ponovno poskušala doseči ob naslednjem spreminjanju prostorskega 
akta. Marko Košir je opozoril na poškodovano cestišče na cesti Suhi dol–Smrečje, ker pa se cesta nahaja 
v občini Gorenja vas - Poljane, je župan odgovoril, da bo o tem obveščena sosednja občina. Pohvalil je 
projekta za prenovo ceste v Mali vodi in v Brezju.   
Na vprašanje Gregorja Čudna, kdaj bodo zaključena dela na parkirišču pri OŠ Polhov Gradec, je župan 
odgovoril, da bodo zaključena do 20. novembra 2021. Na vprašanje Gregorja Čudna, kdaj se bo pričelo 
urejati območje avtobusne postaje v Polhovem Gradcu, je župan odgovoril, da se bodo dela pričela v letu 
2022, trenutno pa Direkcija RS za infrastrukturo in Občina pripravljata javni razpis. Ker so bo urejal tudi del 
državne ceste, vključno s pločniki in prehodi za pešce, in ne le avtobusna postaja, kot je bilo prvotno 
načrtovano, je priprava projekta zahtevala več časa, kot je bilo pričakovano. Gregorja Čudna je zanimalo, 
ali bi bilo namesto sanacije OŠ Polhov Gradec pred nekaj leti bolje zgraditi novo šolo na drugi lokaciji, glede 
na težave, ki se pojavljajo, na kar je župan odgovoril, da ne, kajti lokacija za šolo je po vseh zagotovilih še 
vedno primerna.  
Marjan Pograjc je bil mnenja, da bi bilo bolje, da bi bila šola v Polhovem Gradcu zgrajena drugje. Glede 
gradnje kolesarske steze od Dobrove proti Horjulu je poudaril, da je stezo možno graditi tudi ob reki Horjulki, 
župan pa je odgovoril, da bo Občina pripravila projekt za gradnjo kolesarske steze ob cesti, saj je za gradnjo 
v bližini vodotokov, sploh na poplavnih območjih, zelo težko dobiti dovoljenja. 
Župan je na vprašanje Katarine Oven, ali je industrijska cona predvidena tudi na Dobrovi, odgovoril, da je 
celotno območje ob Horjulski cesti (od krožišča pri Dobrovi do začetka naselja) namenjeno za industrijsko 
cono. Dodal je, da je prostora dovolj, težava pa se pojavi pri pridobivanju teh zemljišč.  
Gregorja Čudna je zanimalo, kakšen je postopek gradnje industrijske cone. Župan je povedal, da je najprej 
potrebno pridobiti zemljišča in izdelati podrobni prostorski načrt za območje. 
Borut Dolinar je vprašal, ali je območje nasproti bencinske črpalke na Dobrovi poplavno, na kar je župan 
odgovoril, da je tam območje trajno razlivnih površin.  
 
 
Predsedujoči seje je sejo ob 21.36 uri zaključil.    
 
 
Zapisnik pripravila: 
Lucija Oblak                                                       
 
 
 
 
 
                                                                                                       Franc Setnikar, 
                                                                                                              župan 


